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Protokół Nr 1/12 
z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie, 

odbytego w dniu 25 maja 2012 roku  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 
          Posiedzenie trwało od godz. 9.15 do godz. 10. 
         W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 5 członków 
Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie oraz pani Maria Gadawska - dyrektor zakładu, 
pani Beata Treliński - główny księgowy zakładu, pan Piotr Bębas - sekretarz gminy, 
pani Ilona Piwowarska - skarbnik gminy. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Gnojno w sprawie dostosowania 

treści statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej               
w Gnojnie do wymogów ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 
leczniczej. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Do punktu 1-go. 
 
          Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Społecznej SP ZOZ, pani 
Jolanta Stachowicz. 
 
Do punktu 2-go. 
 
           Zmiany w statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej      
w Gnojnie, wynikające z ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności 
leczniczej, przedstawiła pani dyrektor zakładu. Podkreśliła, że zgodnie z nowym 
brzmieniem statutu zakład może prowadzić wyodrębnioną organizacyjnie działalność 
inną niż udzielanie świadczeń zdrowotnych pod warunkiem, że nie ograniczy ona 
dostępności do świadczeń zdrowotnych, a koszty tej działalności i powstałe straty nie 
będą pokrywane ze środków pochodzących z umowy o udzielanie publicznych 
zamówień na świadczenia zdrowotne. Temat doprecyzował sekretarz gminy, który 
oznajmił, że zgodnie z art. 204 cytowanej wyżej ustawy SP ZOZ z mocy prawa stają 
się podmiotami leczniczymi niebędącymi przedsiębiorcami. 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do protokołu, został 
zaopiniowany przez członków rady pozytywnie. 
 
Do punktu 3-go. 
 
             W punkcie trzecim porządku, pani dyrektor zakładu przedłożyła pismo 
dotyczące umorzenia podatku od nieruchomości w kwocie 3.205,00 zł za okres od 
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stycznia do maja 2012 r., którego kserokopia stanowi załącznik do protokołu. Pismo 
zostanie rozpatrzone przez panią wójt w terminie późniejszym. 
          Następnie pani dyrektor poruszyła sprawę śmieci, znajdujących się za 
budynkiem ośrodka zdrowia w Raczycach i prosiła o ich wywiezienie.  
           Pani wójt zadeklarowała, że tym problemem zajmie się zakład komunalny. 
Poinformowała również zebranych, że ruszyła procedura sprzedaży mieszkań, 
znajdujących się w budynkach ośrodków zdrowia. Mieszkania nie zadeklarowane do 
kupna przez obecnych lokatorów oraz pustostany zostaną zbyte w drodze przetargu. 
Ponieważ zostały omówione wszystkie punkty porządku posiedzenia – pani 
przewodnicząca podziękowała obecnym za przybycie, po czym dokonała jego 
zamknięcia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant:                                                                         Przewodniczący Rady  
B.Czarnecka                                                                       inż. Jolanta Stachowicz 
  
 
              
 
 

 
 
 
 
 


